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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Mats Persson (L)

2023/24:153 Utbildningsministerns uttalanden om ABF Botkyrka-Salem

Trots att utbildningsministern har haft tillgång till alla relevanta underlag 
rörande ABF Botkyrka-Salem har statsrådet upprepade gånger – i intervjuer, 
artiklar, debatter och på sina sociala medier – framställt en misstänkliggörande 
bild av ABF Botkyrka-Salems verksamhet.

Under interpellationsdebatten den 5 oktober upprepade statsrådet sina 
påståenden. Han uttryckte sin oro över fusk och felaktigheter inom 
folkbildningen, särskilt kopplade till ABF Botkyrka. Han sa: ”Jag tänker på de 
problem med fusk och felaktigheter inom folkbildningen som vi har sett de 
senaste åren, tydligast exemplifierat med den fasansfulla händelsen i ABF 
Botkyrka, som har haft stora politiska konsekvenser.” Han tillade även: ”Vi kan 
inte blunda för att denna verksamhet har haft problem med fusk och 
felaktigheter, och vi kan inte svära oss fria från att det fortfarande finns 
problem med fusk och felaktigheter.”

Folkbildningsrådet, som grundligt har granskat ABF Botkyrka-Salems 
verksamhet mellan 2017 och 2021, har dock bekräftat att deras rapporterade 
verksamhet helt och hållet följer statsbidragsvillkoren. Folkbildningsrådets 
beslut visar att ingen oegentlighet kunde påvisas i studieförbundets 
studiecirkelverksamhet.

Jag vill därför fråga utbildningsminister Mats Persson:

 

Kan ministern klargöra grunden för sina uttalanden om fusk och felaktigheter 
inom ABF Botkyrka-Salems verksamhet?

………………………………………

Serkan Köse (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-24
Besvaras senast
2023-11-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


